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Tilstede: Arild Sørum Stana, Marte Tøndel, Karsten Totland Raddatz,  Bernt  Wankel, Anne Stine  

               Solberg, Trude Mæhlum 

                

Forfall: Tor Rullestad 

Fra administrasjonen: Stein Aarskog (rektor) 

 

Tid: kl. 1000-1100 

Sted: TEAMS 

 

 

S 2022/12 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

 

 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten bemerkninger 

 

S 2022/13 
Godkjenning av referater fra styremøte den 25.2.22 

 

 

 

 

Vedtak: 

Referatet fra styremøte den 25.2.22 godkjennes. 
 

 

 

S 2022/14 

 

Strategisk tema: Videre framdrift etter kontaktmøte med skoleeier 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret drøftet innholdet i kontaktmøte og følger opp med å forberede innspill til budsjett 2024. 

Tematikken i innspillet skal være behov for ytterligere kompetanse i personalet og kapasitet på 

klasserom og hybler. 
 

 

S 2022/15 
Budsjettrapportering pr. 25.4.22 

 

 

 

 

Vedtak:  

Fagskolestyret tar budsjettrapporten til orientering  
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S 2022/16 
HORTICULTURA - European Platform for Green Cultural Heritage - Centres of 

Vocational Excellence within Garden Conservation 

 

 

 

Hva vi la til grunn 

Fagskolestyret legger til grunn at det primært er at noen overtar ledelsen av prosjektet vurdert 

utfra å få godkjent søknaden og gjennomføring av prosjektet.  

 

For Vea er det viktig å anvende tilbakemeldingene fra kommisjonen og se hvordan dette kan 

kobles til fag og undervisning innholdsmessig.  

Vea bør også forberede seg på å delta som partner dersom ny søknadsprosess igangsettes.  

 

Vedtak: 

Vea tar ikke ansvaret for å lede ny søknadsprosess i prosjektet: HORTICULTURA - European Platform 

for Green Cultural Heritage - Centres of Vocational Excellence within Garden Conservation.  

Vea kontakter andre partnerne og forespør om de ønsker å overta denne rollen. 

 

 

 

 Orienteringssaker 

Orienteringssaker 

 

1. Søkertall 2022 

Søkertallene til oppstart på høstens studier er meget bra. Antall 1. prioritetssøkere til fagskolen 

har økt fra 141 (2021) til 356 (2022). Totalt hat vi mottatt 603 søkere til de høyere yrkesfaglige 

utdanningene våre, og det ligger an til at alle planlagte studier starter opp. 

 

Innsøkingen til voksenopplæringen er også meget god og vi starter begge klasser (gartner og 

blomsterdekoratør) med fulle klasser og ventelister.  

 

2. Riksrevisjonens revisjonsberetning 2021 

Riksrevisjonen har ingen merknader verken til årsregnskap eller årsrapport 2021. 

Revisjonsberetningen er nå lagt inn i årsrapporten og lagt ut på Veas hjemmeside.  

 
3. Tilskuddsordning HK-dir 

HK-dir har lyst ut midler i ny tilskuddordning for å styrke tilgang på fleksibel og desentralisert 

utdanning. Det kan søkes om midler til lønn og frikjøp for ansatte, tjenester, reisekostnader og 

utvikling og drift av studietilbud. Ordning kan gjelde for 2,3 el 4 år. Vea ser nærmere på dette. 

Søknadsfrist er 1.6.22 

 

Vedtak: 

Styret tar sakene til orientering 

 

 

Referent: Stein Aarskog 

 


